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Görüş ve Önerileriniz 

Ünit problemlerinin çözülmesi gerekiyor. Özellikle protezde çalışan stj hekim sayısı 24 iken çalışan ünit sayısının 3 olması büyük bir problem.  

Öncelikle bizim öğrenmemiz için çabalayan değerli hocalarım ve asistan abi ablalarıma teşekkür ederim. Bu yıl stajlarını bir öğrenci olarak değerlendirmem 
gerekirse en zorlandıgım staj endodonti oldu. Ünitlerin yetersizliği protez ve endodontide bizi gerçekten zorladı. Barajlarımızı bu kadar yükseklen çalısmayan 
ünitlerde bunları yapmamamız beklenilmemeli. Endodonti adına konusursan süreyle yarıştıgımız bir tedavi oluyor biz stajyerler için ve bu sürede biz 
asistanımızdan onay alabilmek için çok vakit kaybediyoruz. Restodaki gibi asistanlarımızın düzenli ve sistemli oldugu bir nöbet listesi yapılmalı. Endoda onay 
için asistan ararken zaman kaybımız oluyor.Asistanlara her zaman ulaşılamıyor maalesef. Ayrıca bizi cesaretlendirmek yerine hevesimizi kıracak yorumlar 
yapılıyor,neyi neden yaptıgımızı sordugumuzda öğretmek yerine azarlandıgımız cok zaman oldu staj grubumla bu durumu cok kez yasadık maalesef.Amacım 
şikayet etmek değil sadece böyle güzel bir bölümü sevmek isterken asistanlarımızın bu tavrı bizi bölümden soğutuyor.Öğrenmek İÇİN geldiğimiz stajlarda 
heves kırıcı tepkiler bizi bölümden uzaklaştırıyor. Bunlar dışında tüm yılın en büyük sorunu ünitlerin yetersizliği,bozukluğuydu. Yıl boyunca bizim için emek 
eden bizim yetişmemiz için çaba gösteren değerli hocalarımıza ve asistanlarımıza teşekkürler.  

Ünit problemi bu hastanenin en büyük sorunu ve buna hâlâ bir çözüm bulunamaması üzücü. Barajların gereksiz yüksek olduğunu düşünüyorum çünkü yeterli 
hasta ve ünit olmadığı için tamamlamak imkansız oluyor. Ağrıyla gelen hastaların yararlanabileceği bir acil kliniğimiz olması gerektiğini düşünüyorum. 
Hastalar mağdur şekilde evlerine dönüyorlar. Umarım yeni dönemde daha az sorun yaşar, verimli bir dönem geçirmiş oluruz. 

Protez kliniğinde çok ciddi ünit sorunları var, 2_ öğrenci için aktif olarak çalışan sadece 2-3 ünit oluyor. 

Hocam lütfen stajlar tüm gün olmasın:) Dus için tek motivasyonum bu  

Stajlarda öğrenciye çok yük biniyo öğrenciye gereken özenin verilmesini isterim 

Okulumuz endodonti, restoratif, özellikle protez ünitlerinin çoğu staj süresince bozuldu. Endodonti stajında nöbetçi sayısı ünit sayısı az olduğu için artmak 
zorunda kaldı. Çoğu staj gününde hasta bakamadık ve bu yüzden barajımızı tamamlayamadık. Protez staj süresi boyunca günde sadece 3 kişi ünit kullanabildi 
ve stajda 24 kişiyiz. O yüzden işlerimiz aksadı, bir staj grubunda araya 1 ay başka staj girdiği için protez hastaları sinirlendi ve bazıları terk etti. Bu yüzden yaz 
stajına kalanlar oldu. Genel olarak fiziksel koşullar yetersiz olduğu için çabaladığımız halde stajımızı tamamlayamadığımız zamanlar oldu. Elimizden gelmeyen 
nedenlerden dolayı yaz stajına kalmak öğrencilerin motivasyonunu bozuyor ve mesleğe olan sevgilerini ve isteklerini olumsuz etkiliyor. Gelecek dönem çok 
çalışan ve gerçekten faydalı olmak isteyen okulunu doğru zamanda bitirmek isteyen stajyer öğrenciler için olumsuz koşulların düzeltilmesini gönülden 
istiyorum. 

Protez ve endodonti kliniğindeki ünitlerin yapılması gerektiğini düşünüyorum birçok suyu gelmeyen ünit var. Seçmeli derslerin biz öğrencilerin istediği 
şekilde belirlenmesini talep ediyorum. 


